
DISCURS DE PRESA DE POSSESSIÓ DEL PRESIDENT DEL 

CONSELL COMARCAL DE LA CONCA DE BARBERÀ, EL 

SENYOR JOAN CANELA RIOS 

 

Bona tarda a totes i tots, autoritats, conselleres i consellers. 

 

Vull tenir un record emocionat per qui va ser el meu primer 

president com a conseller, el que era president a l'inici de la 

passada legislatura el Magí Trullols i que ens deixà encara no 

acabada la legislatura, gràcies pel temps compartit. 

 

Si poder servir al teu poble com a alcalde és un honor, encara és un 

honor més gran poder servir a la comarca com a president. Però 

això no és una qüestió personal, és un treball de molta gent. 

Gràcies a la gent de Junts per confiar en mi. 

Gràcies a la FIC per creure en una forma de treballar per la nostra 

comarca. 

Gràcies al PSC per tenir sempre la mà oberta i per la vostra 

confiança. 

Com a president sempre treballaré amb la mà estesa per 

aconseguir uns amplis consensos amb benefici de la nostra 

comarca i la seva gent. 

 

La nostra comarca sempre ha estat un terreny on ningú ens ha 

regalat res som tossuts i forts. La nostra història ens ha deixat un 

entorn carregat de simbolisme i de grans monuments i espais que 

donen identitat i personalitat a cadascun dels pobles de la nostra 

comarca. 

 

Des de Santa Coloma fins a Senan, Vilaverd, Vimbodí i Poblet i 

Vilanova de Prades tots creem un mosaic meravellós ple de grans 

indrets i de llocs meravellosos. Els cellers cooperatius carregats 

d'història, els monuments de cada un dels nostres pobles, els 

monuments que són patrimoni de la humanitat, el panteó dels 

nostres Reis i orgullosos guardem  un episodi de la nostra història a 

l'Arxiu Comarcal i a l'Arxiu Tarradellas. 



 

Però parlem de present i de futur. Cal que deixem als futurs 

habitants de la Comarca un lloc on puguin viure on es puguin 

acomodar i puguin crear el seu futur. Treballarem per evitar el 

despoblament i ho farem mirant endavant tenint en compte tots els 

reptes del segle XXI. El canvi climàtic, els avenços tecnològics i tots 

els nous objectius que tenim al nostre davant actualment. Cal 

treballar-los amb cura i mirant de facilitar la vida a totes i tots els 

habitants de la Conca des del poble més petit al més gran. 

 

Tenim per davant 4 anys molt importants, l'obertura del túnel del coll 

de Lilla, l'arribada de l'aigua a tots els nostres pobles en igualtat de 

condicions, no podem tenir cap poble que per culpa de no tenir 

accés a l'aigua pateixi problemes de despoblament. Les energies 

renovables és un altre dels temes que tenim damunt la taula estem 

en un moment de canvis on cal que reduïm el consum de productes 

fòssils per utilitzar energies més netes i renovables. 

Davant de tots aquests reptes que tenim escoltarem a totes i tots els 

agents implicats en aquestes causes i entre tots buscarem un 

consens que sigui bo per la comarca i els seus habitants. 

 

La cultura i les nostres tradicions representades per totes les 

associacions que treballen dia a dia per fer que aquest sigui el 

nostre motor i la nostra identitat. Les associacions són un puntal als 

nostres pobles i també ho han de ser a la nostra comarca elles són 

les que ensenyen a futures generacions d'on venim i quina és la 

nostra cultura que ens identifica. 

 

Aquest equip de govern creu amb tots els òrgans dependents del 

Consell Comarcal. ConcaActiva és i continuarà sent el motor de la 

nostra economia i de les nostres empreses. L'equip de tècniques i 

tècnics, els treballadors i treballadores del Consell Comarcal de 

totes i cadascuna de les diferents àrees sou la imatge de la nostra 

institució i treballeu incansablement perquè la nostra comarca pugui 

tirar endavant. Gràcies per la feina feta i per la que vindrà! 

 

La legislatura que avui comencem al Consell Comarcal i que jo que 



estic orgullós de poder representar aquests primers anys, és un 

Consell on des del primer moment hem deixat a la porta d'entrada, 

tots els interessos de partit, els noms propis, els pobles grans. 

Tots som grans pobles i treballem totes i tots en la màxima 

transparència on no sols pot representar als actes del nostre 

territori, el president, totes i tots representem el Consell. I estarem al 

costat de la nostra gent. 

 

Serà vital la força del Consell d'alcaldes i alcaldesses. Tenir els 

ajuntaments ben informats i fent-los partícips de decisions 

estratègiques és la millor manera per a gestionar la comarca i fer 

que tothom es senti orgullós de ser de la Conca de Barberà. 

 

Moltes gràcies a totes i tots! 

 

 

  


